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Osnovna škola Sućidar 
Perivoj Ane Roje 1, 21000 Split 
Vijeće roditelja 
 
 

ZAPISNIK br. 05/2018-2019 
o tijeku sjednice Vijeća roditelja održane dana 10.05.2019. godine u 18:00 sati 

 
 
Prisutni: 24 roditelja (prema potpisnoj listi u prilogu) 
Odsutni: 8 roditelja 
 

Dnevni red: 

1. Usvajanje zapisnika br. 02/2018-2019 sa 2. Sjednice Vijeća roditelja 
2. Usvajanje zapisnika br. 03/2018-2019 sa 3. Sjednice Vijeća roditelja 
3. Usvajanje zapisnika br. 04/2018-2019 sa 4. Sjednice Vijeća roditelja 
4. Udžbenici 
5. Termin početka školske godine 
6. Zabrana upotrebe mobitela u školi 
7. Školska dvorana 
8. Razno 

1. Usvajanje zapisnika br. 02/2018-2019 sa 2. Sjednice Vijeća roditelja 

 Predmetni zapisnik je jednoglasno usvojen. 

2. Usvajanje zapisnika br. 03/2018-2019 sa 3. Sjednice Vijeća roditelja 

 Predmetni zapisnik je jednoglasno usvojen. 

3. Usvajanje zapisnika br. 04/2018-2019 sa 4. Sjednice Vijeća roditelja 

 Predmetni zapisnik je jednoglasno usvojen. 

4. Udžbenici 

Pitanja/prijedlozi za ravnatelja, školski odbor, osnivača (grad Split) – za raspravu: 

 Zašto su za iste predmete u upotrebi udžbenici različitih izdavača? Zar ne bi bolje 
bilo da se na razini RH natječajem odabere jedan izdavač te da sve osnovne škole 
uče po istim knjigama? 

 Zašto postoji više vrsta udžbenika, radnih bilježnica i drugih knjiga u kojima se 
redovito nešto ispunjava što ih čini neupotrebljivima slijedeće godine? (Nije dobro ni 
iz ekoloških ni ekonomskih razloga) 

 Zašto se sadržaj udžbenika gotovo svake godine mijenja? Bi li našoj djeci toliko 
smetalo da postoji po koja greškica u npr. udžbeniku iz matematike da ne bi s njom 
mogli živjeti barem nekoliko godina? 

 Zašto nisu u upotrebi besplatni i ekološki elektronički udžbenici koji bi ujedno i riješili 
često spominjani problem "teških" torbi te omogućili da se navodne greške u 
udžbenicima korigiraju takoreći trenutno? 
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 Zašto ne, umjesto djeci, školi donirati sve potrebne udžbenike? Djeca bi mogla na 
početku školske godine besplatno zaduživati udžbenike i na kraju godine uredno 
vraćati za naredne generacije odnosno platiti samo ako ih unište. Kome bi Vijeće 
roditelja moglo uputiti ovaj prijedlog? 

 Što kao Vijeće roditelja možemo poduzeti vezano uz navedene probleme? Kome 
se, osim školi, Vijeće roditelja može obratiti? 

5.  Termin početka školske godine 

 Mogu li roditelji i kako utjecati na određivanje termina početka školske godine? 

6. Zabrana upotrebe mobitela u školi 

 Treba li i na koji način efikasno spriječiti (zlo)upotrebu mobitela tijekom nastave? 

7. Školska dvorana 

Moli se Škola da se očituje vezano uz slijedeće prijedloge: 

 Na Internet stranicu škole staviti osnovne nacrte planirane školske dvorane s 
prikazom smještaja u prostoru. 

 Na Internet stranicu škole staviti planirani raspored aktivnosti vezano uz izgradnju 
školske dvorane. 

8. Razno 

 Postoji li službeni propis odijevanja učenika u školi? Ako ne, može li se donijeti? 

 Sukladno prijedlogu ravnatelja i zaključku s 3. sjednice, na slijedeću sjednicu Vijeća 
roditelja poziva se i ravnatelj kako bi se na sjednicama otvorena pitanja u 
međusobnom razgovoru konkretizirala te u najvećoj mogućoj mjeri implementirala u 
plan i program Škole za slijedeću godinu. 

 Slijedeća sjednica se planira u zadnjem tjednu svibnja, sukladno raspoloživosti 
termina. 

 Odgovore na pitanja postavljena na 5. sjednici molimo dostaviti e-mailom do 
slijedeće sjednice Vijeća roditelja predsjedniku Vijeća. 

 Odgovori će biti prilog Zapisnika te će se kao takvi objaviti na Internet stranici škole. 

 
Sjednica je završena u 18:45. 
 

Prilozi 

 Odgovori na postavljena pitanja Vijeća roditelja 

 Potpisna lista 

 

 Zapisnik sastavio: 

 Emil Vrljičak 


